



13th Asia Adult Expo: Updates the Industry with Cutting-edge Adult Entertainment

第 13 屆亞洲成人博覽：年度尖端成人產業交流平台

Being a 100% exported and Adult product trade platform in Asia, Asia Adult Expo never stops to promote trade internationally and encourage industry players to proactively feature their competitive advantages in seizing new opportunities. Celebrating its 13th anniversary and embracing the next milestone of the industry, Asia Adult Expo 2023 (AAE) will be held on **29th – 31st August 2023** at Hong Kong Convention and Exhibition Centre, Hall 5F&G.

“After 3 years of lockdown due to Covid 19 pandemic, business in Hong Kong has already resumed normal. We have been receiving lots of enquiries from buyers and suppliers around the globe asking for details of AAE 2023.” CEO of Brilliant Vertical Exhibition (HK) Ltd., Mr. Kenny Lo explained. “Hall 5G, which we used in previous editions, is already fully occupied. We extend to the next one - Hall 5F. We expect there would be a growth of over 80% in size over all the past editions. I can assure you that you will definitely meet record number of suppliers and see lots of new faces and products this year !”

Specialized in Asia-Pacific Adult trade market, AAE never stops to amaze visitors with the latest adult products. With effective and targeted promotion channels, AAE 2019 recorded a great support of over 4,200 trade buyers from over 52 countries and regions. Preeminent industry players from Australia, Brazil, Britain, Canada, Switzerland, Chile, China, Colombia, Denmark, Egypt, France, Germany, Hong Kong, Indonesia, India, Italy, Japan, Kenya, South Korea, Macao, Mexico, Malaysia, Netherlands, New Zealand, Panama, Philippines, Poland, Russia, Singapore, Sweden, Thailand, Turkey, Taiwan, Ukraine, USA, Vietnam, Spain and South Africa etc. and more gathered at the one-stop trade platform to source for suppliers and seeking new business opportunities.

亞洲成人博覽 2023 (AAE) 將於 **8月29至31日** 假香港會議展覽中心展覽廳 5F&G 隆重舉行，慶祝其 13 周年，開啟行業的下一個里程碑。作為亞洲百分百出口和貿易主導的純貿易平臺，亞洲成人博覽促進國際貿易、鼓勵業內人士，積極發揮競爭優勢，抓住全新的機遇。

「經歷了 3 年新冠病毒大流行影響，香港今年初開始回復正常；我們自年初起，收到大量來自海內外有關亞洲成人博覽 2023 的查詢。」香港美縱展覽有限公司行政總裁老旭華表示：「以往多年來 AAE 一直用的場地 - 會展中心 5G 展館已經爆滿，在有大量候補公司的情況下，我們決定將展會延伸到相連的 5F 展館，我們預料今年展會比去屆大 80%，規模是歷屆最大，買家和訪客將會見到很多新面孔、新產品。」

AAE 致力於亞太地區成人貿易市場，不斷發掘讓觀眾耳目一新的最新成人產品。通過有效及具針對性的推廣管道，AAE 2019 得到來自 52 個不同國家與地區超過 4,200 名專業訪客支持，其中包括澳洲、巴西、英國、加拿大、瑞士、智利、中國、哥倫比亞、丹麥、埃及、法國、德國、香港、印尼、印度、義大利、日本、肯尼亞、韓國、澳門、墨西哥、馬來西亞、荷蘭、新西蘭、巴拿馬、菲律賓、波蘭、俄羅斯、新加坡、瑞典、泰國、土耳其、台灣、烏克蘭、美國、越南、西班牙和南非等。觀眾遠道而來進行採購、建立網絡、探索新市場的發展潛力以及尋找合作夥伴。



EXHIBITOR HIGHLIGHT 展商預覽

Easy Castle International Ltd.
順毅國際有限公司(Hong Kong 香港)
Booth no: D24

**EASY CASTLE
INTERNATIONAL LTD.**

Easy Castle Intl. Ltd. is the one stop shop for all of your adult retail inventory needs. Shop the full range of US brands including lingerie, vibrator, massager oil, masturbator, fetish & bondage, lubricant, condom.... Lux Fetish, b-vibe, leWand, Cowgirl, Pegasus, Magic Motion...etc... are in stock, your best business partner in the industry!

Easy Castle Intl. Ltd. 為所有情趣用品店提供一站式產品需求。包羅美國各大品牌的性感內衣·震動棒·按摩油·飛機杯·SM·潤滑油·安全套.... 各大品牌如 Lux Fetish, b-vibe, leWand, Cowgirl, Pegasus, Magic Motion...等庫存量隨時滿足零售店的需求·是每位投入情趣用品行業的最佳拍檔。



Fuzhou Zsex Electronics Co.,Ltd
福州知性电子有限公司 (China 中國)
Booth no: D45

ZSEX

Fuzhou Zsex Electronics Co.,Ltd is a independent research and development, production and sales fashion adult products company. Fuzhou Zsex is committed to the design and development of intelligent aesthetics, and has an professional elite research and development team to ensure the leading escort in the manufacture and research and development of adult products. We sincerely invite global partners to work together for common development and progress, and to provide global customers with the best quality and safe products.



福州市知性電子有限公司是一家自主研發、生產、銷售時尚成人用品的公司。我司致力於智慧美學的設計和開發·擁有專業的精英研發團隊·確保成人產品的製造和研發處於領先地位。福州知性電子有限公司是高品質生活方式的宣導者;崇尚細節·使我們的產品在細節上完美;追求卓越·讓每一位消費者都能享受到高貴典雅的高品質生活樂趣。我們真誠邀請全球合作夥伴攜手合作·共同發展進步·為全球客戶提供最優質、最安全的產品。



Yiwu Huawen Leather Products Co. Ltd
義烏市花吻皮革製品有限公司 (China 中國)
Booth no: M24



HUAWEN
SEX TOYS

Yiwu Huawen Leather Products Co., Ltd was established in 2018, which is specialized in manufacturing BDSM, and Sex Toys. Like Leather Bondage, Handcuff, Eye Mask&Blindfold, Mouth Plug, Neck Collar, Nipple Toy, Spanking Paddle, Flogger&Whip, Harness, Restraint Kit and SM Accessories. They are good sellers and enjoy high reputation in the Eastern Europe, Western Europe, North America, Asia, Australia, etc; Please believe we are sincerely to cooperate with you.

義烏市花吻皮革製品有限公司成立於 2018 年，是一家專業開發生產銷售各類 SM 產品的廠家。主要生產經營皮革手腳銬，皮革綁帶，口球口塞，頭套眼罩，項圈，束縛衣服，皮鞭，皮拍，情趣乳夾，捆綁套裝，情趣配件等多款產品。產品銷往東歐，西歐，北美，亞洲，澳大利亞等地。期待與您合作！



Dongguan Quanmin Electronic Technology Co., LTD
東莞市全民電子科技有限公司 (China 中國)
Booth no: F23



Dongguan Quanmin Electronic Technology Co., Ltd founded in 2012, it's a professional manufacturer of sex toys in China. Focus on silicone&TPE dildos, sliding foreskin dildos, etc. We have two factories and have passed ISO9001 certification.

In 2021, we started the R&D of the healthy technology products, our new product design won the utility model patent and design patent issued by the China National Intellectual Property Administration. Our company will continue to invest and explore in the field of intelligent manufacturing of the healthy products, and provide more excellent original products to our partners.

東莞市全民電子科技有限公司，始建於 2012 年，是國內專業做模擬陽具。矽膠，TPE,可擔皮陽具生產廠家，在廣東東莞和江西建立了自有工廠,企業通過了 ISO9001 認證。2021 年開始大健康科技產品研發,新品設計榮獲國家智慧財產權局頒發的實用新型專利和外觀設計專利。未來公司會在大健康產品智造領域繼續投資和探索，用更多優秀原創產品服務客戶。



Guangdong XISE Industrial Company Ltd.
廣東幸色實業有限公司 (China 中國)
Booth no: E21



Guangdong Xise Industrial Co., Ltd. , founded in 2008, takes the responsibility of comprehensively creating a healthy and happy sexual life and providing professional sex toys services. For 14 years, we have been committed to becoming a best manufacturer integrating R&D, design, production, sales and service.



Xise mainly designs and manufactures high-end adult toys for male and female, such as sex dolls, electric dolls, realistic masturbator, masturbator cup; all kinds of artificial dildos, and other series of products. Our products have been sold to more than 170 countries and regions around the world by 2021. Insisting on producing high-quality products with trendy style, leading function and safe material, Xise wishes everyone in the world can enjoy the pleasing life brought by our products.



幸色實業·模擬倒模界領先者·15年致力於打造更好的集研發、設計、生產、銷售和服務一體的成人用品製造商。我們以“健康性福每個人”為使命、提供專業的生活情趣用品服務為己任·專注於製造男女用模擬器具。2021年·幸色率行業之先推出了首款集合吸感·震感和自動清潔功能的男性暢玩倒模產品·突破傳統·重新定義了模擬倒模的極致體驗。

幸色始終堅持做款式創新·功能創新·材質創新·安全健康的精品·不斷向著“成為世界級純真成人用品智造商”的願景努力奔赴·讓全世界都能享受幸色產品帶來的美好性福生活。

Dongguan Dibe Electronic Technolony Co., Ltd
東莞蒂貝電子科技有限公司 (China 中國)
Booth no: L24



Dongguan Dibe Electronic Technology Co., Ltd. is a manufacturer of adult toys with 12 years manufacturing experience and combined with designing & developing & manufacturing. We focus on providing high-quality OEM&ODM service to domestic and foreign brands. Main products we produce and sell are man electronic strokers and woman vibration toys which are well-sell to Asia countries, US and Europe.

東莞蒂貝電子科技有限公司是一家擁有 12 年發展歷史的集設計&研發&生產一體化的情趣用品製造商·主要專注為國內外品牌商家提供優質的 OEM&ODM 服務·生產與銷售各類男性電動類飛機杯及女性震動棒穿戴產品等情趣用品·產品熱銷亞洲及歐美等世界各地。



WOBO LIMITED

沃邦服饰有限公司 (China 中國)

Booth no: L07



Wobo Products
MORE THAN LOVE

We are a sexy harness and lingerie and accessories manufacturer local in Guangzhou. Our main products are leather and faux leather harness for men and women and accessories (whips, crop, eye mask, bondage restrains, strap on harness, etc.). All of the products are CE certificated. More than 10 years of experience specializing in this field, enable us to provide reliable and stable quality products and quick sample creation for our customers. Skilled and experienced workers always ensure a on time delivery. The factory is closed to the biggest textile fabric and leather accessories market center. So we can respond quickly according to the customers request and requirements. We accept both OEM and ODM orders.



我們是一家真皮和皮革性感內衣工廠。主要產品是男女裝皮革性感內衣和附屬配件。所有產品都採用環保材料，環保電鍍達到 CE 標準。地處華南皮具和服裝輔料產業鏈最完善最集中的廣州市使我們能快速打樣，採購材料和生產，也能快速應變客人各種變更要求。超過 10 年的生產經驗，保證了穩定的品質，專業的溝通，說明客戶節省成本，準時交貨。工廠承接 OEM 和 OEM 訂單。

Pre-Register Now! 立即優先登記成為專業買家!

REGISTER

網上登記

Organizer :
主辦單位:



Official Support:
官方支持單位:



Media Partner:
媒體夥伴:

